
 

 

 

 

        

                        Z Á P I S 

z 7. jednání Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů zřízené Radou 

města  Karlovy Vary  

Dne 6.11.2024 se uskutečnilo 7. jednání Komise životního prostředí a 

obnovitelných zdrojů zřízené Radou města  Karlovy Vary  

 

Místo jednání: Magistrát města Karlovy Vary, Moskevská 21, Karlovy Vary, 361 20, 

zasedací místnost v 5.patře 

 Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:05 hodin a skončeno v 16:10 hodin. 

Přítomni: Ing. Martin Vinš,  RNDr. Jaroslav Růžička,  Jaroslav Hrdlička,  Mgr. Eva Plhová 

(od 15:10 hod.),  Mgr.Bc. Hana Žáková 

Omluveni :   Mgr. Vladimír Melichar, Zdeňka Batíková 

Nepřítomni :  

Hosté:   

pan Martin Dušek – první náměstek primátorky 
Ing. Eva Pavlasová – vedoucí odboru technického Magistrátu města Karlovy Vary 
 

 

Program :              

1. Zahájení 

2.Schválení programu jednání 

3.Karlovy Vary – monitoring ovzduší 

4.Karlovy Vary – nepořádek u nádob na separovaný sběr 

5.Stanovení dobývacího prostoru Potůčky a hornická činnost na výhradním ložisku 

Potůčky 

6.Různé 

 

 

1.Zahájení 

 

Jednání komise zahájil  její předseda Ing. Martin Vinš. V úvodu přivítal členy komise a 

pozvané hosty.  

2.Schválení programu jednání  

Předseda komise Ing.Martin Vinš požádal přítomné o připomínky či doplnění navrženého 

programu jednání. Nikdo z přítomných nevznesl k navrženému programu připomínky. 
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Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů schválila program svého 7. 

jednání v navrženém znění.   

pro: Ing. Martin Vinš,  RNDr. Jaroslav Růžička, Jaroslav Hrdlička,   Mgr.Bc. Hana Žáková 

proti:  -        zdržel se: -       nehlasoval: -     

nepřítomen:   Mgr. Vladimír Melichar,  Zdeňka Batíková , Mgr. Eva Plhová 

                                  Usnesení bylo přijato       

 

3.Karlovy Vary – monitoring ovzduší 

 

V návaznosti na říjnové jednání komise Ing. Vinš v úvodu konstatoval, že cílem 

projednávaného bodu je doporučení dalšího postupu monitoringu ovzduší pro další roky. 

V rámci návrhu rozpočtu jsou předběžně alokovány finanční prostředky ve výši 800 tisíc 

Kč na pokračování tohoto projektu vč. jeho rozšíření.  Ing. Vinš uvedl, že on sám je pro 

zachování stávajícího rozsahu měření v rámci lázeňského území a jeho další rozšíření na 

vybrané volnočasové areály a školská zařízení v rámci města. Obdobný návrh vč. 

vytypovaných lokalit pro rozšíření zaslal Ing. Vinšovi předem Mgr.Melichar.  K bodu 

proběhla diskuse, v jejímž rámci se členové mimo jiné shodli na tom že by měření mělo 

být rozšířeno. Je ale nutno vědět náklady na každou další měřící stanici a z toho pak 

bude možno určit rozsah rozšíření vč. doporučení vhodných lokalit. 

 

Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů navrhuje zachovat stávající 

měřící body v lázeňském území a zároveň rozšířit měření na lokality 

volnočasových areálů a školských zařízení. Zároveň žádá Ing.Průšu o zajištění 

cenové nabídky vč. technických podmínek pro rozšíření měřících bodů.  

pro: Ing. Martin Vinš,  RNDr. Jaroslav Růžička, Jaroslav Hrdlička,   Mgr.Bc. Hana Žáková, 

Mgr. Eva Plhová 

proti:  -        zdržel se: -       nehlasoval: -     

nepřítomen:   Mgr. Vladimír Melichar,  Zdeňka Batíková  

                                  Usnesení bylo přijato       
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4.Karlovy Vary – nepořádek u nádob na separovaný sběr 

 

V úvodu bodu Ing. Vinš uvedl, že základním systémových řešením tohoto problémů je 

výchova a osvěta obyvatel. V rámci následné diskuse Ing. Pavlasová konstatovala, že se 

připravuje výstavba podzemních nádob na separovaný sběr u pošty a v ul.Zeyerova. 

Probíhají také  častější kontroly úklidu v okolí stávajících stanovišť s tím, že největší 

problémy jsou po víkendech. Následně pan Dušek uvedl, že probléme je např. u prostor 

využívaných ke krátkodobým pronájmům a dále u bezdomovců. Jako jednu z možností 

řešení vidí osadit v problémových lokalitách u nádob na separovaný sběr čidla 

naplněnosti.     

 

Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů doporučuje Radě města 

realizaci podzemních stanovišť na sběr separovaného odpadu v lokalitách u 

pošty a v ul.Zeyerova a zároveň umístění čidel naplněnosti nádob na separovaný 

sběr u 10 problémových lokalit.  

pro: Ing. Martin Vinš,  RNDr. Jaroslav Růžička, Jaroslav Hrdlička,   Mgr.Bc. Hana Žáková, 

Mgr. Eva Plhová 

proti:  -        zdržel se: -       nehlasoval: -     

nepřítomen:   Mgr. Vladimír Melichar,  Zdeňka Batíková  

                                  Usnesení bylo přijato       

 

5.Stanovení dobývacího prostoru Potůčky a hornická činnost na výhradním 

ložisku Potůčky 

 

Ing.Vinš v krátkosti seznámil členy komise se záměrem stanovení dobývacího prostoru 

Potůčky, u něhož nyní probíhá posuzování jeho vlivu na životní prostředí (EIA). 

V současné době z důvodu zjištění přeshraničního vlivu se stalo příslušným orgánem 

Ministerstvo životního prostředí, které bude záměr dále posuzovat. RNDr. Růžička 

následně objasnil členům další předpokládaný legislativní postup v této věci.  

 

K bodu nebylo přijato usnesení   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Zápis z 7. jednání Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů zřízené Radou 

města  Karlovy Vary –  str.3 

 

 

 

 

6. Různé 

 

6.1. Posun termínu jednání komise 

 

Předseda komise Ing.Vinš uvedl, že v den dalšího jednání komise (4.12.2024) nebude 

přítomen v Karlových Varech a navrhl posun termínu jednání na následující středu 

11.12.2024. To přítomní členové akceptovali s tím, že detaily budou ještě upřesněny.  

 

K bodu nebylo přijato usnesení.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing.Martin Vinš 

Předseda Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů 

 

 

 

 

 

6.11.2024 

Zapsal: Ing. Vladimír Krůta 

 

 


